
DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 1 JOHAN DE WITT 
 

1 Vaststellen Prognose Grondbedrijf 2023 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
De commissie bespreekt het raadsvoorstel oordeelsvormend en daarbij komt aan bod: de 
termijn waarop er over de ontwikkelingen grondbedrijf moet worden gerapporteerd, hoe en 
waar de raad invloed op het grondbedrijf kan uitoefenen en de relatie tussen dit raadsvoorstel 
en de beslismomenten bij grote projecten, hoe verrassingen en schommelingen in de 
waarderingen kunnen worden voorkomen en of sprake is van  
optimistisch/realistisch/behoudend boekhouden. De wethouder zegt toe, gezien de wens van 
de commissie, op hoofdlijnen een tussenstand per halfjaar te presenteren. Er wordt nog 
onderzocht welke informatie onderdeel kan zijn van deze tussenstand. De commissie geeft 
aan dat de belangrijkste ontwikkelingen en mutaties op het grondbedrijf volstaan.  
 
Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk opgevoerd voor de gemeenteraad van 4 juli.  
 
Beter voor Dordt kondigt een stemverklaring aan. 
 
2 Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Prognose Grondbedrijf 2023 
 
3 Raadsinformatiebrief over Nieuwe hoogspanningsverbinding tussen Geertruidenberg en 
Krimpen aan den IJssel of Crayestein - Raadsinformatiebrief 
 
Besluit 
Commissie bespreekt de procedure omtrent het realiseren van een nieuwe 
hoogspanningsverbinding tussen Geertruidenberg en Krimpen aan den IJssel of Crayestein en 
geeft input voor de zienswijze die wordt ingediend door het college. Wethouder De Jonge 
licht de insteek van het college in de zienswijze toe, waarin wordt benadrukt dat de gemeente 
lokaal inzet op binnendijkse stedelijke ontwikkeling en daarbij dus de kwaliteit van het 
buitengebied wil behouden. Daarnaast wordt ingegaan op het belang van Nationaal Park De 
Biesbosch, behoud van het open landschap van de polders, recentelijke investeringen die zijn 
gedaan in realisatie van Nieuwe Dordtse Biesbosch die teniet zouden worden gedaan door de 
komst van een hoogspanningsverbinding, stapeling van infrastructuur bij de Staart rond 
Crayestein en het bestaande fragiele evenwicht tussen intensieve industrie, kwetsbare natuur 
en compacte stad. Ook wordt suggestie gedaan om te blijven inzetten op de mogelijkheid dit 
ondergronds te ontwikkelen. Commissie stelt verhelderingsvragen over het opnemen van 
impact van verschillende corridors voor gemeente Dordrecht, dat is nu niet passend in 
lopende procedure, en benadrukt het belang van de weging van de voornamelijk niet 
financiële argumenten van de gemeente Dordrecht die evenwaardig meegewogen zouden 
moeten worden in de zienswijze.  
 
Fractie CDA stuurt technische vraag per email, zodat deze schriftelijk kan worden beantwoord.  
 
Commissie besluit de raadsinformatiebrief ter kennisgeving door te sturen naar de 
gemeenteraad. 
 
 



4 Raadsinformatiebrief over Terinzagelegging ontwerpbestemmingsplan woningen onder 
hoogspanningslijnen - Raadsinformatiebrief  
 
Besluit 
Commissie besluit deze raadsinformatiebrief ter kennisgeving door te sturen naar 
de gemeenteraad. 
 
5 Vragenhalfuur 
 
6 Vaststellen Kadernota 2024 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
Begrotingsprogramma Gezond, Sociaal en Zorgzaam 
In deze oordeelsvormende commissievergadering worden de ingediende moties, 
amendementen en overige bespreekpunten voor wat betreft de Kadernota 2024 
besproken. 
 
De portefeuillehouders beantwoorden vragen, reageren op de verschillende punten 
die worden aangedragen en doen de volgende toezeggingen: 
• Er volgt een gesprek met ondernemers over toegankelijkheid evenementen 
 (Van Benschop n.a.v. motie 24) 
•  Er worden plannen gemaakt over hoe inhoud te geven aan sportevenementen. In Q1 2024 

wordt de raad hierin meegenomen (Heijkoop n.a.v. motie 5) 
•  Er zijn extra middelen voor energie-armoede waar nog budget inzetbaar is. Deze regeling 

wordt na de zomer geëvalueerd en de raad wordt hierin meegenomen. Richting Kadernota 
kan de raad dan nog accentverschuivingen meegeven (Heijkoop n.a.v. motie 22) 

•  De vragen van de heer Stam tijdens de gemeenteraad met betrekking tot de Kadernota 
worden nog deze week schriftelijk beantwoord (Heijkoop) 

• Er vinden gesprekken plaats met het Jongeren Perspectief Fonds en het college komt voor 
1 oktober met een voorstel richting raad (Heijkoop n.a.v. M14) 

 
Begrotingsprogramma Bestuurlijk en Ondersteunend 
• Na het zomerreces volgt een voorstel voor een verordening grafrechten (Merx n.a.v. de 

nieuwe conceptmoties). 
 
Het vervolg is op 4 juli tijdens de gemeenteraadsvergadering. 
 

  



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 3 HUGO MUYS VAN HOLY 
 
1 Agenderingsverzoek college over Presentatie programma StadsAs Dordt / 
Consultatie gebiedsontwikkeling Maasterras 
 
Besluit 
De commissie besluit de deuren te sluiten waarmee het een besloten vergadering is. Daardoor 
geldt een verplichting tot geheimhouding voor alle mondelinge informatie die wordt gedeeld. 
Tevens besluit de commissie geheimhouding te leggen op de presentatie die aan de stukken is 
toegevoegd en die tijdens de vergadering wordt getoond. 
 
Programmadirecteur StadsAs Dordt de heer Ronald Buitenhek geeft een presentatie over de 
StadsAs Dordt, specifiek de gebiedsontwikkeling van het Maasterras. De commissie wordt 
daarbij geconsulteerd over een aantal spelbepalende richtingen. 
 
2 Agendacommissie 
 
3 Vaststellen Kadernota 2024 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
Begrotingsprogramma – Levendig, Leefbaar en Veilig Dordrecht 
In deze oordeelsvormende commissievergadering worden de ingediende moties, 
amendementen en overige bespreekpunten voor wat betreft de Kadernota 2024 besproken 
(begrotingsprogramma ‘Levendig, Leefbaar en Veilig Dordrecht’). Het politieke debat wordt 
gevoerd over de volgende onderwerpen: 
 
Moties en amendementen 
• M4 – Jongerenevenement (BVD) 
•  M10 – Breng verkoeling waar het echt nodig is! (PvdA) 
•  M17 – Blaas de benzinebladblazer weg (PvdD) 
•  M19 – Impact over komst van het AZC inzichtelijk maken (CDA) 
 
Overige door fracties aangedragen onderwerpen 
•  Handhaving (capaciteit/inzet) (VVD) 
•  Gezellige binnenstad (drijvende terrassen/aanlegsteigers/uitgaan) (VVD) 
•  Beleidswens van het college m.b.t. evenementen en de organisaties die extra middelen 

krijgen (BVD) 
 
De portefeuillehouder beantwoordt vragen, reageert op de verschillende bijdragen en doet 
een toezegging: wethouder Merx zegt toe te onderzoeken in hoeverre verkeersaso’s via het 
strafrecht of het bestuursrecht kunnen worden aangepakt. 
 
Begrotingsprogramma - Lerend en Ondernemend Dordrecht 
In deze oordeelsvormende commissievergadering worden de ingediende moties, 
amendementen en overige bespreekpunten voor wat betreft de Kadernota 2024 besproken 
(begrotingsprogramma ‘Lerend en Ondernemend Dordrecht’).  
 
 
 



Het politieke debat wordt gevoerd over de volgende onderwerpen: 
 
Moties en amendementen 
• M15 – Stimuleren van weerbaarheid jongeren op het MBO (PvdA) 
•  M21 – Toeristische borden in Dordrecht (Denk, VSP, SP, CDA) 
 
De portefeuillehouder, wethouder Van Benschop, beantwoordt vragen en reageert op de 
verschillende bijdragen. 
 
Het vervolg van de behandeling van de Kadernota is op 4 juli tijdens de 
gemeenteraadsvergadering. 
 
  



DORDTSE DINSDAG, VERGADERZAAL 5 ADRIAAN VAN BLIJENBURG 
 

1 Afspraak werkgeversdelegatie - Functieprofiel Rekenkamer 
 
2 Vaststellen Kadernota 2024 - Raadsvoorstel 
 
Besluit 
Begrotingsprogramma - Groen, Duurzaam en Ruimtelijk 
De kadernota wordt oordeelsvormend besproken en aan de hand van de al ingediende 
moties/amendementen A2, M1, M3, M11 en het bespreekonderwerp van de PvdD: 
-  het onderzoek naar hittestress en versteende plekken in de stad. Wethouder de Jonge doet 

de toezegging dat dit onderzoek (in de vorm van een kaart waarop staat aangegeven welke 
plekken in beeld zijn om aangepakt te worden) na het reces wordt opgeleverd voor de 
raad. Daarnaast geeft de wethouder aan (n.a.v. motie m3) dat dit vraagstuk wordt 
meegenomen in de op te leveren visie opslag. De tijdlijn in deze motie wordt overigens ook 
aangepast. De wethouder komt in de gemeenteraad van 4 juli terug op de aanpak op 
bijplaatsingen van afval. Motie M1 wordt ingetrokken. De wethouder belooft namelijk tot 
het organiseren van een beeldvorming met externe expertise waarbij de raad wordt 
voorzien van informatie over de nascheiding van afval. Suggestie is dat de wethouder een 
agenderingsverzoek met de opzet van zo'n beeldvorming indient, in te plannen door de 
agendacommissie. 

 
Begrotingsprogramma - Bouwend en Bereikbaar 
De kadernota wordt oordeelsvormend besproken aan de hand de al ingediende moties M2, 
M7, M23 en M12.  
 
Daarbij wordt de concept memo van de ChristenUnie-SGP geïntroduceerd en het door de VVD 
aangedragen onderwerp 'Betere planning van wegwerkzaamheden' besproken. Bij het 
bespreekonderwerp toetst de raad haar eigen rol ten aanzien van de stapeling van 
werkzaamheden. De wethouder zegt toe een beeldvorming te organiseren rondom de 
organisatie van onderhoud (praktijk, afwegingen, planningen, etc.). 


